
           
 

 

 

 

 

 

 

 

 
        

 

Až tě Hospodin, tvůj Bůh, přivede do země, o které přísahal tvým otcům Abrahamovi, 

Izákovi a Jákobovi, že ti ji dá, a dá ti veliká a dobrá města, která jsi nestavěl, domy plné 

všeho dobytka, které jsi nenaplnil, vykopané studny, které jsi nevykopal, vinice a olivoví, 

které jsi nevysadil, a budeš jíst a nasytíš se, pak si dávej pozor, abys nezapomněl na 

Hospodina, který tě vyvedl z egyptské země, z domu otroctví. (Dt 6,10 – 12) 

 

Izrael získal od Hospodina zemi, která mu byla domovem. Měl tam svou obživu a 

namnoze nejen dostatek, nýbrž i nadbytek. Dostalo se jim to do rukou, a přesto to nebyl 

výtěžek jejich práce. Bylo jim totiž darováno mnohem víc, než mohli prohlásit za výsledek 

práce svých rukou nebo úsilí svých mozků. Život v zaslíbené zemi přijali tudíž jako dar – 

a skutečný dar je přece vždy to, co jsme si nezasloužili, co nemáme předplaceno. 

Člověku bylo umožněno žít a vděčně přijímat veliký prostor svobody, která motivuje 

k mnoha dobrým skutkům nezištné spolupráce a vzájemné pomoci. Ale jak ukazují 

biblická svědectví a jak to známe 

i my z naší zkušenosti – někde se 

něco zlomí, pokazí, zvrtne, člověk 

opovrhne právě tou svobodou a 

zcela odloží vděčnost. Začne až 

neuvěřitelně zneužívat situace a 

příležitostí, jež se mu vyskytnou 

před očima. Nic si nedělá z řádů a 

norem života, má před sebou své 

cíle. Vrch má nejednou ten, kdo se 

dobře zorientoval v tlačenici, jehož 

nenasytnost a nestoudnost roste 

každým soustem, každou novou 

příležitostí.  

Má v této situaci vůbec 

nějaký smysl něco dělat, o něco se 

pokoušet? Kolik je mezi námi lidí, 
Obr. Šimon Skalka 
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kteří jsou ochotni alespoň zaslechnout slovíčko – vděčnost? Kolik je těch, kteří si připustí 

myšlenku – vždyť my jsme závislí nejen na tom, co jsme sami mohli vykonat, ale snad 

ještě více na tom, co pro nás udělali ti druzí? Ale právě tímto směrem vede cesta. 

Uvědomit si a připomínat sobě i druhým, že všechno, co máme, všechny i hmotné 

předměty k naší obživě, jsou nám v tom konečném výčtu darovány. Jsme odkázáni na 

tyto dary a jsme také odkázáni jeden na druhého. Navzájem si poskytujeme všechno 

obohacení. To není idealistická, naivní představa, aťsi tak v džungli, jež je dnes všude 

kolem nás, vypadá. To je jistota, ke které vede víra, že na počátku toho vzájemného 

obdarovávání je Hospodin. On dává ze své milosti všem, kdo potřebují. On nabízí sílu a 

vytrvalost vždy a za všech okolností nejprve děkovat, ať si druzí myslí, co chtějí, ať se 

vysmívají, ponižují nebo škodí. A nebojme se, Pán Bůh tady z nás nechce mít nějaké 

naivní snílky, nýbrž svědky své dobroty. 

Milostivý Pane, tobě děkujeme za všechno, co máme, i za letošní úrody na polích. 

Prosíme o dar vděčnosti a sílu nenechat se znejistit svým vlastním sobectvím. Amen 

Srdečně zdraví Jan Krupa 

 

 

Co pro nás znamená být administrovaným sborem?        Dobromila Krupová 

     Jak jistě všichni víte, náš sbor je v současné době bez svého faráře. Nemělo by 

to být na dlouho – pokud bude v neděli 13.10. zvolen Aleš Rosický (v současné době farář 

v Teplé u Karlových Varů), měl by u nás nastoupit 1. 9. 2025. 

     Náš sbor administruje br. farář Pavel Freitinger z Velké Lhoty – určitě je to pro 

nás dobrá zpráva. To všechno je známo. Protože má svůj vlastní sbor, nebude 

samozřejmě vykonávat u nás všechno. Jedenkrát měsíčně bude v našem sboru kázat, 

bude mít náboženství pro děti a biblickou hodinu. Bude vykonávat nebo zajišťovat 

služebnosti jako jsou křty, pohřby, svatby. Účastní se staršovstva (předsedou je na tuto 

dobu zvolen kurátor Martin Fojtů). Může se účastnit setkávání střední generace, maminek, 

kavárničky – program i organizaci těchto aktivit mají na starost konkrétní lidé ze sboru. Po 

dobu administrace nebude náš sbor odvádět peníze na personální fond ústředí, ale 

budeme 20% z jeho částky zasílat Velké Lhotě. 

     Po odchodu Dana Hellera je ale potřeba ujmout se odpovědnosti za různé 

aktivity ve sboru, za různé úkoly, které dosud vykonával on jako farář sboru. Je nadějné, 

že se již před jeho odchodem aktivizovali někteří členové sboru, máme vypracován 

seznam oblastí, kde je potřeba, aby si je někdo vzal na starost.  

     Již mnoho let má také náš sbor pastoračního pracovníka (pracovnici). Poslední 

roky je to jen čtvrtinový úvazek. Po rezignaci br. Nejedlého padla krátká sirka na mě. Chci 

Vám nabídnout možnost návštěvy. Prosím, abyste mě upozorňovali na členy sboru, 

kterým by rozhovor, společné čtení biblických textů, modlitba či malé poradenství v oblasti 

sociálních služeb pomohl. Pokud by v některé domácnosti pro sníženou mobilitu měli 

zájem o vysluhování svaté večeře Páně, může ji vysluhovat buď br. farář Freitinger, nebo 

farář v.v. (ve výslužbě) Jan Krupa. 
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    Věřím, že náš sbor v období bez 

vlastního faráře nejen obstojí, ale vytvoří 

dobrý základ pro týmovou práci s farářem 

novým. 

 

 Jubilanti ———————— 

 

Palacký Jaromír 

Ripka Dušan 

Ligas Oleg 

Machálek Jaroslav 

Košťál Václav 

Frňková Marie 

Bělíková Hana 

Halfarová Marie 

Sláčiková Milada 

Drozdová Vlasta 

Fabián Jan 

 

 

  

 

 

 

Staršovstvo ———————
 ze zápisu Tomáše Jelínka 

• Staršovstvo děkuje sestře Krupové 

za úklid farní kanceláře. 

• Staršovstvo děkuje za dovoz pomoci 

postiženým povodní do Jeseníku a 

Opavy, sestře Krupové a bratrům 

Krupovi a Fojtů. 

Slovo na okraj:    Dobromila Krupová 

„Farářská práce se dá dělat tak, že 

z její přemíry padneš, ale také se dá 

dělat z gauče“, to řekl zkušený farář 

svému kolegovi, který právě začínal. 

Kdo je to vlastně farář? Čím se liší 

od ostatních lidí? Proč od něj čekají 

ostatní, stejně chybující jako on, proč od 

něj čekají něco jiného, lepšího, 

„nadlidského“?    

Jsou faráři, kteří umí velice dobře 

kázat. Jsou jiní, kteří to umí s dětmi. 

Nebo s mládeží. Nebo se střední 

generací. Někteří – a těch už je méně, to 

umí se starými lidmi, nemocnými či 

umírajícími. A jsou mezi nimi někteří, 

kteří umí oslovit lidi „z venku“. A taky jsou 

takoví, kteří umí více věcí najednou – 

tedy tomu rozumíme, jako že je jim to 

darováno. A u těch hrozí nejvíce, že buď 

pod tíhou toho všeho padnou, nebo se 

vyčerpají a zlhostejní ke všem a ke 

všemu, často také zahořknou. 

Jsou faráři, kteří se do sborové 

práce zapojí s celou rodinou, jsou tací, 

kteří, i když rodinu mají, zůstávají ve 

sboru sami, jsou takoví, kteří se 

rozvedou nebo provedou něco jiného, co 

ostatní lidi nejen ze sboru pohorší.  

Ano, je na nich větší odpovědnost. 

Je na ně i na jejich rodinu více vidět. Ale 

je to jen odpovědnost úměrná jejich roli. 

I ostatní členové sboru mají svou 

odpovědnost – úměrnou zase jejich 

rolím – tedy vůbec ne menší. A všichni 

jsou zde proto, aby se navzájem i se 

svým farářem podpírali, odpouštěli si, 

doplňovali tam, kde to ten druhý neumí 

nebo nemůže a společně, odpovědně 

před svými potomky, poponesli onu 

svěřenou štafetu víry zase o kousek dál.                               
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• Rekondiční pobyt v Sola Gratia – navštívil bratr Nejedlý, společenství bylo malé 

a velice pěkné. 

• Instalace bratra Daniela Hellera bude 3. 11. 2024 ve 14:30 ve Zlíně. 

• Mládež brněnského seniorátu by chtěla být od 28. 12. 2024 do 2. 1. 2025 v našem 

sboru a podílet se na bohoslužbách. Staršovstvo souhlasí. 

• Setkání kurátorů a místokurátorů 13. 10. 2024 v 15:00 hod v Javorníku. 

• Sborový večer s Velkou Lhotou bude v pondělí 25. 11. 2024 v 18:00 hod. 

 

HOSPODÁŘSKÉ ZÁLEŽITOSTI 

• Práce na nové sborové kuchyni a malém sálu zdárně pokračují. 

• Bratr Heller podal žádost (DARP) na schodišťovou sedačku pro vozíčkáře na 

překonání sedmi schodů mezi kostelem a sborovými místnostmi. Bratr Nejedlý 

požádá bratra Hellera o předání této žádosti a dalších údajů o sboru. Žádost 

o zpřístupnění zvýšeného přízemí byla schválena a finančně podpořena. 

• Vyčištění okapů po opadání listí. Zajistí bratr Trčka. 

• Bratr Nejedlý připraví stručnou nájemní smlouvu se souborem Coro Valacco. 

• Bratr Nejedlý připraví návrh nájemní smlouvy s bratrem Hellerem do konce 

listopadu 2024. 

• Finanční informace k 31. 8. 2024: pokladna: 7 485,- Kč, účet: 336 681,- Kč, saláry 

a dary hotově: 2 000,- Kč, saláry a dary bankou: 21 100,- Kč, sbírky celkem: 

11 596,- Kč, sbírka účelová: 4 070,- Kč, sbírka sborová: 7 526,- Kč 

 

Topení na faře      Tomáš Vémola (tel. 731 498 142) 

V rámci probíhající rekonstrukce farních prostor došlo i na výměnu zastaralého 

a poruchového systému regulace vytápění za novější řešení. Byl nainstalován systém 

Honeywell Evohome. Tento systém umožňuje řídit teplotu v každé místnosti zvlášť 

a disponuje i dálkovým 

přístupem (přes internet 

nebo mobilní aplikaci). 

Standardně systém běží 

s týdenním nastavitelným 

programem spínání, ale 

umožňuje i manuální 

nastavení nebo funkci 

temperování, pokud víme, 

že se fara nebude používat. 

Systém je instalován 

v přízemí fary mimo WC, 

kde jsou radiátory 

s klasickými hlavicemi. 
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Systém se skládá z řídicí jednotky (u kotle), ovládací jednotky (v kanceláři) a tzv. chytrých 

hlavic (na každém radiátoru). Viz obrázek. 

Na základě rozpisu od Tomáše Jelínka, kterému tímto děkuji, jsem nastavil program 

tak, aby na všechna pravidelná setkání byl velký sál vytopen na komfortní teplotu 20-

21°C. Mimo čas pravidelných setkání je nastavena teplota 15°C. V ostatních místnostech 

je zatím nastaveno trvale 15°C. Pokud si budete chtít "zatopit" v jinou dobu, stačí v 

příslušné místnosti otočit kolečkem na hlavici a nastavit požadovanou teplotu. Teplota 

bude aktivní až do dalšího kroku programu (typicky několik hodin). Pokud budete 

potřebovat vyhřát místnost dopředu, můžete se obrátit na mě, Kubu Širokého, Libora 

Nejedlého nebo Honzu Hrtuse, kteří mají k aplikaci dálkový přístup. V případě, že chcete 

změnit nastavení pro Vaše pravidelná setkání v kterékoli místnosti, obracejte se na autora 

tohoto článku :-)  
 

 

Událo se ve sboru ———————————————————  

O putování na Slezskou Hartu       Emilie Cibulcová 

 Začalo to naše dobrodružství při návštěvě kostela, kdy byla pro děti a rodinné 

příslušníky vyslovena nabídka výletu plachetnicí po Slezské Hartě. Dlouho jsem váhala, 

zda je to pro naši skupinu vhodný výlet. Zvažte sami, jedna osoba na vozíku, dva malí 

kloučci vnoučci a pouze jeden funkční děda. Po rodinné poradě padlo jasné rozhodnutí, 

„babi jedeme, my tě po souši vytlačíme a na plachetnici půjdeme jenom my.“ 
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Plán sobotního rána zněl sednout do auta a vydat se na cestu k vodnímu zdroji. 

Slezská Harta, kdybyste nevěděli, je vodní dílo vybudované na řece Moravici mezi lety 

1987–1997. Jedná se o naši nejmladší nádrž a nachází se blízko Bruntálu. Slouží k retenci 

vody pro vodní nádrž Kružberk, dále jako protipovodňová nádrž a místo k rekreaci a 

rybolovu. Po nádrži se z důvodu znečištění nesmí pohybovat plavidla na benzínový nebo 

naftový pohon. 

 Tak jsme se brzy ráno nalodili do našeho vozítka a vydali se směrem Harta. Cesta 

měla být jednoduchá, neboť paní Jelínková předala návodnou navigaci. Bohužel, něco se 

zvrtlo a my jsme začali projíždět krajinou lesů, luhů a hájů. Chvílemi jsme si mysleli, že se 

k cíli nedopracujeme, naše navigace nás hnala místy s chatičkami, dětskými tábory atd., 

bylo tam krásně, ale chtěli jsme být jinde. Nakonec se nám podařilo dopracovat se tam, 

kde jsme chtěli být. Otevřel se před námi pohled na zrcadlo vodní plochy, dokonce jsme 

hned uviděli dlouho očekávané plavidlo. 

 Po překonání „sešupu“ k vodě, kdy jsem se místy bála o život, se o nás starala paní 

Jelínková. Pohostila nás a postarala se o maximální pohodlí ve skromných podmínkách. 

Vylodili jsme své zásoby a kluci začali nervózně obhlížet hladinu. Čekali na chvíli, kdy 

statečný kapitán (p. Jelínek) přiveze na lodi předchozí výpravu. Nemohli se dočkat 

okamžiku nalodění. Jak později říkal Matýsek, trochu se bál, když se plachetnice 

nakláněla a voda stříkala dovnitř. Dle jeho slov bylo prý vidět, že kapitán v této situaci není 

poprvé. Což je samo o sobě úsměvné, protože akce neproběhla poprvé a pan Jelínek 
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jezdil se zájemci celý den jako pravý mořský vlk. Mladšímu Ludvíkovi se život na vodě a 

kolem ní velice líbil. Má totiž rád akci a ničeho se nebojí. Tak ta trocha vzrušení byla 

přesně to, co potřeboval. 

Bezvadné bylo, kolik dětí různého věku se sešlo. Zahrály si spolu, ani nevím, která 

z maminek to byla, ale najednou se objevily různé hry, které využily nabídek okolní 

přírody, znalostí dětí a také obrazy spojující téma Ježíše a vody. No, děcka se vyřádila 

nejen u vody. 

Celý den u vody byl skvěle uvolněný, hostitelská rodina byla vlídná, počasí ideální. 

Smutné bylo, že jsme museli opustit stanoviště brzy odpoledne, neboť nás čekal návrat 

domů. Mým historickým kouskem bylo vyšlapání velkého kopce o dvou francouzských 

holích. Za výrazného povzbuzování mých vnuků a všech okolo jsem to dala. Byl to zážitek 

pro všechny zúčastněné, trochu legrační, trochu tragický, ale na ten kopec nikdy 

nezapomenu a na sebe budu vzpomínat s hrdostí. Dědeček nás dopravil v pohodě domů 

a světe div se, tentokrát se cesta odehrála přesně podle navigace. 

Zážitek z plavby po Hartě bude spolehlivě zapsán v našich pamětích. Za jeho 

uskutečnění patří velký dík velké rodině Jelínkových a členům sboru. 

 

Ekumenická bohoslužba za zdravou přírodu ve florálním kostele na Helštýně 

 

V úterý 17. září se konala na vrchu Helštýn u Valašského Meziříčí tradiční 

ekumenická bohoslužba zaměřená na ochranu planety Země. Koná se pravidelně takto 

na podzim ve zdejším vysazeném florálním kostele. Bohoslužbu vedl otec Pavel 

z katolické církve a náš nový administrátor, farář Pavel Freitinger.  
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Bohoslužba se konala první slunečný den po povodních. Účast nebyla velká, ale 

setkání bylo velice radostné a povzbuzující.  

      

Pozvání ———————————————————————— 

Manželské večery 

Centrum pro rodinu Valašské Meziříčí organizuje manželské večery. První se koná 10. 10. 

v kavárně v MA Zubří v čase 18 – 20.30 h.  

• sedm setkání s večeří 

• věnujeme se pouze sobě 

• přednáška a popovídání v páru 

• investice do vašeho vztahu 

Informace a přihlášky na telefonu 733 741 636, cprvalasskemezirici@ado.cz 

 

Kavárnička pro dříve narozené 

V měsíci říjnu se bude konat ve středu 30. 10. v 9.30 hodin na faře. 

 

Hádanka ——————————————————————— 

Zkuste si vzpomenout na jméno biblické postavy, která se nám takto 
představuje:  

Doplňte její jméno a zkuste si vzpomenout i na jména ostatních postav. 

 

mailto:cprvalasskemezirici@ado.cz
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Jmenuji se ………………..….. 

Táhl jsem se s těmi deskami dolů z Orébu dlouhou cestu. Těžké to bylo. Bodejť ne, když 

jde o kámen. A když už jsme se blížili k táboru, šel se mnou Jozue, uslyšeli jsme ryk 

a zpěv a veselí. A za tou poslední zatáčkou jsme to uviděli. Lidi tančili a dováděli kolem 

jakési sochy, někteří se před ní i klaněli. To mě tak naštvalo, že jsem ty desky roztřískal. 

Tušil jsem, že tím to s nimi neskončí, ale v tu chvíli jsem prostě nemohl jinak. 

 

Jmenuji se ………………..….. 

Dlouho jsme s manželem čekali, až se nám podaří mít nějaké dítě. No a pak se nám 

narodila dvojčata. To víte, měli jsme velikou radost. Kluci jak rostli, byl každý úplně jiný. 

Ten malinko starší nejraději pořád běhal po okolí a lovil zvěř, ten mladší se držel víc doma 

a pásl dobytek. Když vyrostli, něco se mezi nimi zašmodrchalo a rozešli se ve zlém. 

Přiznávám, že jsem na tom měla svůj podíl. 

 

Jmenuji se ………………..….. 

Když má člověk kupu mladších sourozenců, není to vždy jednoduché, i když ten nejstarší 

má v rodině své postavení. Zároveň má taky i odpovědnost. A to může být složité. Jednou 

chtěli bráchové ublížit jednomu z těch nejmladších. Strašně nás totiž štval a provokoval. 

Ale když je jednou člověk nejstarší, nemůže dopustit, aby ta nenávist vedla až ke smrti. 

Pak mě napadlo řešení. Ale zase takové, aby to moc nenaštvalo ty ostatní. 

 

Jmenuji se ………………..….. 

Když jsme se chystali odejít z města, kde jsme žili tak dlouho, žádní sousedi to nemohli 

pochopit. Je pravda, že já sám jsem jim to taky neuměl vysvětlit. Prostě jsem uslyšel hlas, 

který mi řekl, že mám jít pryč do úplně cizího kraje. Tak jsem vzal ženu, synovce a pár 

dalších lidí a vyrazili jsme.  

Nápověda: jedná se o postavy Starého zákona 

 

 

Jmenuji se ……..………… 

Chodil jsem do školy velice rád. Vzdělání je přece potřebné a důležité. Třeba i na to, aby 

člověk rozeznal pravou víru v Hospodina od názorů kdejaké sekty. Jedna nám vznikla 

přímo v Jeruzalémě, ale odtud se šířila do blízkého i vzdálenějšího okolí. A tak mě jednou 

vypravili až do Damašku. Dali mi průvodní listy, abychom s členy té sekty udělali pořádek. 

Jenomže já tam nedošel. Ještě před Damaškem jsem prožil zvláštní okamžik. 

 

Jmenuji se ………………..….. 

Vím, že nejsem první ani poslední mezi izraelskými ženami, která dlouho čekala, až se jí 

narodí dítě. Ale pokud vím, nikdy přitom nepřestal jiný manžel mluvit a málokde se 

v rodině porušila tradice se jménem. Většinou se dává chlapci jméno po otci nebo po 

někom z příbuzných. My jsme našemu synovi na Boží pokyn dali jméno Jan. 
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Jmenuji se ………………..…..   

Mít syna, kterého jedni obdivují a druzí nenávidí, to vám řeknu, to není žádný med. Když 

jsme ho jako malého přinesli k obřízce, jeden starý prorok ho vzal do náručí a povídal 

něco o tom, že mou duši pronikne meč, ale tenkrát jsem tomu moc nerozuměla. 

Nápověda: jedná se o postavy Nového zákona 

  
 

 

Adresa: Žerotínova 1421, Valašské Meziříčí, 757 01 

Telefon: 571 629 084 – recepce 

Email: info@diakonievm.cz 

www.diakonievm.cz 

Číslo účtu: 115-2766120267/0100 

 

Doma až do konce – beseda s farářkou Radkou Včelnou 

Většina lidí, 4 z 5, by si prý přála umřít doma. Dá se to zvládnout? Jaké to je? Na 

tyto otázky se pokusí hledat spolu s vámi odpovědi Radka Včelná, evangelická farářka 

a kaplanka hospice CITADELA. Beseda se uskuteční ve čtvrtek 10. 10. 2024 od 17.00 

hodin v kavárně TUCAN.  

Výprodej Darovánku 

Ve dnech 21. – 23. 10. 2024 bude mít Darovánek výprodej. Ceny: 20 Kč/kus 1. a 2. 

den a 10 Kč/kus 3. den. Otevřeno bude od 9.00 do 17.00 hod. 

 

Film Rok vdovy s besedou  

Film vypráví příběh o odvaze, naději a síle začít znovu po smrti životního partnera. 

Scénář vznikl volně podle deníků Zuzany Pokorné, které na pokračování a s velkým 

čtenářským ohlasem publikoval týdeník Respekt. V titulní roli exceluje herečka Pavla 

Beretová. 

Promítání filmu se uskuteční v úterý 22. 10. 2024 od 18:45 hodin v Kině Valmez. 

Po filmu následuje beseda s MUDr. Veronikou Mikolajkovou – paliativní lékařkou 

Ambulance paliativní medicíny a s Mgr. Radkou Včelnou – evangelickou farářkou a 

kaplankou v hospici CITADELA.  

mailto:info@diakonievm.cz
http://www.diakonievm.cz/
https://www.kb.cz/cs/transparentni-ucty/diakonie-cce-hospic-citadela-diakonie-cce-hos
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Pomáháme lidem po povodni 

Otevřeli jsme veřejnou sbírku, přes registrační formulář se lze přihlásit k našim 

dobrovolníkům a zveřejnili stránku Co dělat po povodni.  

Dary je možné poslat na účet: 2100691426/201 

 

Zřídili jsme povodňovou infolinku. 

242 487 826 

V provozu v pracovní dny od 9 do 17 hodin. 

• Pomoc koordinujeme se zástupci místní samosprávy a dalšími organizacemi 

pomáhajícími v místě. 

• V úterý 17. září jsme založili první humanitární základnu v Sobotíně na Jesenicku. 

• Provádíme monitoring zasažených domácností, kam bude následně směřovat 

konkrétní pomoc. 

• S našimi dobrovolníky pomáháme odklízet škody po povodni a také poskytnout 

psychosociální pomoc a krizovou intervenci. 

• Poskytujeme vysoušeče a technické konzultace. 

• Bližší informace o pomoci či nahlášení, co je potřeba, lze využít naši informační 

linku – viz výše.  

 

Závěrem ———————————————————————— 

Báseň Lenky Machýčkové 

 

Vidím světlo zářivé na konci tunelu, 

ještě není Tvůj čas říkám: 

Máš tady úkol ještě a nepřišla ta chvíle Tvoje, 

Pán tě k sobě přivolá až bude „dokonáno jest“. 

Co máš na své cestě splniti, 

to nikdo neví jenom Ježíš Kristus. 

On ví všechno, protože má nás všechny rád 

a každý úkol na své zemi musí ještě udělat, 

aby zanechal vše čisté a bez hříchu. 

  

https://app.tabidoo.cloud/public-form/xew2bgtdye
https://www.diakoniespolu.cz/krize/co-delat-po-zasazeni-povodni/


 

 

 

Srdečně zveme: 

Pozor, změna začátku nedělních bohoslužeb: 9.30 

13. 10. neděle 9.30 bohoslužby s VP, Pavel Freitinger 

  17.00 setkání třicátníků   

20. 10. neděle 9.30 pravidelné bohoslužby, Martin Fojtů  

27. 10. neděle 9.30 bohoslužby, Miloš Vavrečka  

30. 10. středa 9.30 kavárnička pro dříve narozené 

  3. 11. neděle  9.30 bohoslužby, Pavla Taurková 

10. 11. neděle  9.30 bohoslužby s VP, Pavel Freitinger 

 14.00 Agostino Diatilo  

  „O poslední návštěvě Afriky“ 

  

 

  

Všechny bohoslužby a koncerty jsou vysílány 

v přímém přenosu na kanálu YouTube  

„ČCE Valašské Meziříčí“ 

 

 

 

Pravidelný týdenní program  

Středa 14.45 náboženství pro školní děti 

 15.30 rodiče s dětmi 

 17.00 biblická hodina 

Pátek 19.00 mládež (dle dohody) 

Neděle 9.30 bohoslužby a nedělní škola 

  

 

Bohoslužby v Domově pro seniory: 

- úterý co 14 dní ve 14.00 hod. v Seniorparku 

Farní sbor ČCE ve 

Valašském Meziříčí 

Blahoslavova 3 

757 01 Val. Meziříčí 

e-mail: valasske- 

mezirici@evangnet.cz 

bankovní účet: 

190396260/0300 

http://valasske- 

mezirici.evangnet.cz 

https://www.facebook.com

/evangelicivalmez 

Kontakty: 

Administrující farář 

Pavel Freitinger 

mobil: 732 116 894 

pfreitinger@tiscali.cz 

Kurátor sboru 

Martin Fojtů 

Mobil: 737 085 870 

Pastorační pracovnice 

Dobromila Krupová 

mobil: 732 343 638 

krupova.diak@seznam.cz 

Pokladník 

Libuše Jelínková 

liba.jelinkova@gmail.com 

Účetní  

Eva Janírková 

mobil: 777 344 994 

Redakce: 

Vydáno 6. 10. 2024 

Příspěvky, ohlasy 

a připomínky přijímá: 

Anna Jelínková  

mobil: 721 935 185 

anna@jelinek.eu 
 

mailto:mezirici@evangnet.cz
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